
Maak kennis met kersvers afdelingsvoorzitter Erik Hendrickx
Erik Hendrickx is de nieuwe voorzitter van N-VA Begijnendijk-Betekom. Hij volgt Nadine Verbruggen op, die de functie 
na haar verhuis uit onze gemeente niet meer kon uitoefenen. 

Erik woont samen met Carine in de 
Vijversstraat in Begijnendijk en heeft 
twee kinderen en twee pluskinderen, 
allemaal de deur uit. Hij werkt voor 
een Amerikaans bedrijf actief in de 
irrigatie- en pompwereld en is interna-
tionaal actief. In deze functie komt hij 
in contact met veel stads- en gemeente-
besturen, sportclubs en bedrijven. Zijn 
passie is muziek: al sinds de jaren 70 
is hij actief in de muziekwereld, als 
radio-dj, voice-over en als commercieel 
verantwoordelijke in een platenfirma. 

Inwoners op de eerste plaats
Erik was altijd al geïnteresseerd in 
politiek en kwam in 2018 bij de 
lokale afdeling als bestuurslid. Onze 
Vlaamse waarden, principes en cultuur 
zijn heel belangrijk voor hem, net als 
een transparante gemeentepolitiek met 

wederzijds respect voor andere partijen 
en meningen. In een woelig politiek 
landschap hoopt hij door zijn voorzit-
terschap de inwoners van deze mooie 
gemeente weer op de eerste plaats te 
zetten. Politiek in functie van de burger.

Wij wensen Erik veel succes toe en 
danken Nadine voor haar bijdrage van 
de voorbije jaren. 

Word lid van N-VA Begijnendijk-
Betekom

Onze plaatselijke afdeling groeit. Groei 
met ons mee en word vandaag nog lid. 
Wilt u meewerken aan de toekomst 
en aan een stevig beleid voor onze 
gemeente? Neem dan contact op met 
Erik via begijnendijk@n-va.be.
Wij komen graag bij u langs om u te 
informeren over onze werking.

www.n-va.be/word-lid 

Noteer nu al in uw agenda

Zondag 22 augustus

Barbecue
Huis Spiessens in Begijnendijk

Ontdek het programma en alle 
informatie op de Facebookpagina 
N-VA Begijnendijk-Betekom. Gratis 
voor leden, niet-leden zijn welkom 
tegen een democratische prijs. 
Alle leden ontvangen binnenkort 
een uitnodiging.

Zaterdag 25 september

Feestactiviteit
Parochiezaal in Begijnendijk

Feest u met ons mee? 
Iedereen welkom! Meer 
info volgt binnenkort.

Dit huis-aan-huisblad werd afgesloten op 13 juli.

NIEUW-VLAAMSE ALLIANTIE

Begijnendijk-Betekom
begijnendijk@n-va.be N-VA Begijnendijk-Betekomwww.n-va.be/begijnendijk

JULI 2021, NR. 2   I   V.U.: PATRICK BREULS, HET EVERBEUR 3, 3130 BEGIJNENDIJK



Wandelen met Sam
Het is weer zomer. En als het weer beter wordt, dan komen de mensen 
opnieuw buiten. Sinds de pandemie hebben veel mensen de trage wegen 
en de landelijke paadjes herontdekt. Zo ook ons jongste gemeenteraads-
lid Sam Mergaerts. Als fervent wandelaar staat hij te popelen om de 
trage wegen te promoten. “Er zijn zoveel mooie pareltjes in onze prachtige 
gemeente te ontdekken”, aldus Sam. 

Voor de gelegenheid heeft hij zijn eigen wandelroute voor u samen-
gesteld die u langs verschillende biotopen stuurt. De wandeling heeft de 
Laurentiuskerk als middelpunt en loopt langs de Laak en de Beemden. 
Ook enkele prachtige buurtwegen zoals de Baelebergweg, Baelschenweg, 
Betecombroekstraat en de Molenweg zijn erin vervat.

“Het is een kleine kuitenbijter van 12,4 
kilometer, maar echt wel de moeite waard.” 

Trekt u ook uw wandelschoenen aan? 
Scan dan snel deze QR-code. 

Bijschrift foto Bijschrift foto Bijschrift foto Bijschrift foto Bijschrift 
foto Bijschrift foto Bijschrift foto Bijschrift foto Bijschrift foto

Begijnendijk kleurde geel op 11 juli

Zoals elk jaar riep de N-VA op om op 11 juli de Vlaamse Leeuw uit te hangen. En ook deze keer deed u dat massaal. Wie nog geen 
vlag had, kon er gratis één aanvragen. Bestuurslid Maarten Verduyckt zorgde ervoor dat de tientallen bestelde vlaggen op tijd aan 
huis werden afgeleverd. Zo kleurde onze gemeente meer dan ooit geel.

Eerste 11 juliviering
Met ‘Begijnendijk feest’ kende onze gemeente dit jaar trouwens een primeur: nooit eerder organiseerde ze op de Vlaamse feestdag 
een grootschalige activiteit. Onder impuls van de N-VA organiseerden de meerderheidspartijen, de gemeentelijke diensten en het 
feestcomité samen een heus evenement met bekende Vlaamse artiesten, uiteraard in coronaveilige omstandigheden.

De zon was van de partij en de grote opkomst liet ons verstaan dat dit een gesmaakt initiatief was.

Maarten Verduyckt
Bestuurslid

begijnendijk@n-va.be
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Het nieuwe skatepark in 
Betekom komt eraan
Dat skaten populairder is dan ooit tevoren, moeten we 
onze jeugd niet vertellen. De voorbije jaren hebben we het 
gebruik van het huidige skatepark voor onze ogen zien 
toenemen. Onze jonge skaters snakken echter naar een 
professionele en betere infrastructuur, want het beste is 
eraf. De N-VA hee�  deze oproep luid en duidelijk gehoord 
en hee�  haar schouders gezet onder dit mooie initiatief. 

Schepen Bart Sorée is niet zomaar in het wilde weg een aan-
nemer gaan zoeken die het project wilde volbrengen. “We 
hebben ervoor gekozen om een maximale inbreng van onze 
eigen jeugd te vergaren om een zo breed mogelijk gedragen 
project op poten te zetten. We hebben zowel de jeugdraad, 
de kindergemeenteraad als de skaters van het huidige 
terrein aangesproken over hun noden en wensen. De 
jongeren dienden verschillende projecten in en stelden ook 
aanpassingen en verbeteringen voor. Daarmee zullen we 
rekening houden bij de uitvoering van dit project”, aldus 
onze eerste schepen.

Begijnendijk maakt Digisprong dankzij minister Ben Weyts
Vlaams minister van Onderwijs Ben Weyts (N-VA) investeert ruim 275.000 euro in digitale onderwijsmiddelen in Begijnendijk. 
“Dit is een ongeziene operatie. Scholen kunnen vanaf nu hun Digisprong voorwaarts nemen”, zegt Weyts. “We grijpen de 
coronacrisis aan om alle scholen mee te trekken in het digitale bad. Dat is een stevige stimulans voor meer onderwijskwaliteit.”

Onze scholen hebben een achterstand op het gebied van digitaal onderwijs. Dat werd in de coronacrisis meer dan ooit duidelijk. 
Vlaanderen grijpt de crisis nu aan om de achterstand om te buigen in een voorsprong. Er wordt 385 miljoen euro uitgetrokken voor 
een grote Digisprong, met bijzondere aandacht voor de scholen. Zij kunnen investeren in onder meer digitale infrastructuur en ICT-
toestellen voor alle leerlingen vanaf het vijfde leerjaar. 

Meer uitdaging, betere ondersteuning
Schepen van Onderwijs en ICT Bart Sorée is blij met deze impuls, die ook onze gemeente ten goede komt. “Digitaal onderwijs kan 
een geweldige aanvulling zijn op het klassieke onderwijs. Zo kan je via digitale weg sterke leerlingen meer uitdaging aanbieden en 
kwetsbare leerlingen beter ondersteunen.” 

Mooie aanvulling op gemeentelijke investeringen
Ondertussen zijn de Digisprong-middelen voor de 
gemeentelijke basisscholen overgemaakt. Voor GBS De 
Klimroos is er zo’n 40.000 euro, voor GBS De Puzzel 
45.000 euro en voor het Sint-Jozefinstituut Betekom 
ruim 190.000 euro. Dankzij de recente investeringen en 
uitvoeringen op het vlak van ICT in de gemeente, waar-
bij het wifinetwerk en de ICT-infrastructuur werden 
gemoderniseerd in de scholen, verwacht schepen Sorée 
dat het traject van de Digisprong het komende school-
jaar al wordt gerealiseerd.

 Schepen Bart Sorée werkte voor het nieuwe skatepark 
nauw samen met de jeugd.

www.n-va.be/begijnendijk
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Dit huis-aan-huisblad is informatief 
drukwerk en wordt niet beschouwd 

als reclamedrukwerk.

“Bossen nodigen 
uit tot bewegen, 

verlagen stress en 
maken mensen 

gelukkiger.”
Zuhal Demir

Al meer dan 1 miljoen nieuwe 
bomen dankzij Zuhal Demir
Bossen verbinden mensen en zijn goed voor de gezondheid. Sinds Zuhal Demir minister werd in 2019, zijn 

er in Vlaanderen al meer dan 1 miljoen nieuwe bomen geplant. Dat is op anderhalf jaar meer dan de hele 
vorige regeerperiode en goed voor 333 nieuwe bossen in heel Vlaanderen.

Maar Vlaanderen is er nog lang niet. Zuhal Demir wil het tempo nog fors opdrijven. Tegen 2023 moet 
Vlaanderen op kruissnelheid zitten. Tegen 2024 wil ze 4.000 hectare nieuw bos in Vlaanderen.
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Al 68 
nieuwe bossen in
Vlaams-Brabant.

Wilt u ook uw 
boompje bijdragen? 

Dat kan. 
Surf naar plantjeeigenbos.be.
Daar komt u te weten hoe u 

kan helpen om Vlaanderen te 
bebossen.


